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2021Z16690 

Vragen van het lid Van Houwelingen (FvD) aan de Minister van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport over een bloedtest (ingezonden 
29 september 2021). 

Vraag 1
Is het voor huisartsen (wettelijk) toegestaan een bloedtest af te nemen 
(waarmee op antistoffen voor COVID wordt getest) om zodoende (indien deze 
antistoffen aanwezig zijn) een (op dit moment 180 dagen geldig) herstelbe-
wijs te kunnen verkrijgen waarmee hun patiënt kan aantonen immuniteit te 
hebben opgebouwd? Indien dit niet is toegestaan, waarom is dat het geval? 
En, wanneer dit niet is toegestaan, wanneer verwacht u dat huisartsen 
dergelijke bloedtests wél zullen mogen gaan afnemen? Tot slot, wanneer en 
op basis van welke criteria wordt de geldigheidsduur van het herstelbewijs en 
het vaccinatiebewijs geëvalueerd en (eventueel) herzien?
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